

الكويت في: 2026/08/02

إشارتنا: 2026 /597

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: موافقة بنك الكويت المركزي على السماح لبنك
برقان بشراء أو بيع أو التصرف في ما لا يتجاوز 10% من أسهم رأس المال

عملاً بما جاء في الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته الصادرة بموجب قرار هيئة أسواق المال رقم (72 لسنة 2015) بتاريخ 2015/11/09 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

تجدون مرفقاً نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية والمتعلق بموافقة بنك الكويت المركزي على طلب بنك برقان بالسماح بشراء أو بيع أو التصرف في ما لا يتجاوز 10% من أسهم رأس المال المصدر والمدفوع لمصرفنا.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،


خالد فهد الزومان

رئيس الجهاز التنفيذي للمجموعة بالوكالة



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

02/08/2026	التاريخ
بنك برقان (ش.م.ك.ع)	أسم الشركة المدرجة
نود الإفادة بحصول بنك برقان على موافقة بنك الكويت المركزي بشأن السماح بشراء أو بيع أو التصرف فيما لا يتجاوز 10% من أسهم رأس المال المصدر والمدفوع لمصرفنا وذلك لمدة ستة أشهر اعتباراً من 2026/08/11 حتى 2027/02/11 مع مراعاة الالتزام بالضوابط والشروط الموضوعية بشأن تنظيم بيعها وشراؤها أو التصرف فيها وكذلك التعليمات الصادرة في شأن تطبيق معيار كفاية رأس المال – بازل (3).	المعلومة الجوهرية
لا يوجد أثر على المركز المالي لبنك برقان.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،


خالد فهد الزومان
 رئيس الجهاز التنفيذي للمجموعة بالوكالة



P.O. Box 5389, Al Safat 12170

State of Kuwait

Telephone: +965 2298 8000

Fax: +965 2298 8419

Authorized Capital KD 600,000,000

Issued and paid up capital KD 380,605,394/500

Commercial Registration Number 24067

www.burgan.com

ص.ب: ٥٣٨٩، الصفاة ١٢١٧٠

دولة الكويت

هاتف: ٨٠٠ ٢٢٩٨ ٩٦٥+

فاكس: ٨٤١٩ ٢٢٩٨ ٩٦٥+

رأس المال المصرح به ٦٠٠,٠٠٠,٠٠٠ د.ك

رأس المال المصدر والمدفوع ٣٨٠,٦٠٥,٣٩٤/٥٠٠ د.ك

سجل تجاري رقم ٢٤٠٦٧



بنك برقان
BURGAN BANK

ش.م.ك.ع | K.P.S.C.

Date : 02/08/2026

Ref : 597/2026

M/S. Boursa Kuwait

Dear Sirs,

Sub: CBK Approval on Burgan Bank's (BB) request to buy back, dispose or sell 10% maximum of its issued share capital

In accordance with the provisions of Module (10) (Disclosure & Transparency) of the executive bylaw of law No. (7) of 2010 and amendments issued under CMA resolution No. (72 of 2015) dated 9/11/2015 concerning the disclosure of the critical information and the mechanism of Disclosure thereto.

Please find attached the critical information disclosure form related to CBK approval for BB's request which permits the bank to buy back, dispose or sell 10% maximum of BB issued & paid-up share capital.

Best Regards,

Khalid Fahad AlZouman

Acting Group Chief Executive Officer



SIGNIFICANT INFORMATION DISCLOSURE FORM

Date:	02/08/2026
Name of Listed Company	Burgan Bank (K.P.S.C)
Significant Information	We would like to inform you that Burgan Bank (BB) received CBK approval permitting the bank to buy back, dispose or sell up to maximum of 10% of BB's issued & paid-up share capital during the six months period commencing from 11/08/2026 till 11/02/2027, with adherence to the terms, conditions and rules concerning organizing the sale, buy back or disposal of these shares as well as the instructions issued in relation to the application of the Capital Adequacy Ratio (CAR) - Basel 3.
Impact of Significant Information on the Company's Financial Position	There is no effect on BB's Financial Position.



Khalid Fahad AlZouman
Acting Group Chief Executive Officer

